

产品使用说明书

Product Instruction

一、 产品描述:

Product Description

本产品是通过高温模压制成的一次性纸浆模塑制品，不含任何对人体和大自然有害的物质，属于可降解、可堆肥环保产品。适用但不仅限于超市、航空、餐饮、家庭使用，可用于食品容器，食品包装，工业包装。

Our products are disposable pulp molded products made by high temperature molding, they do not contain any harmful substances to the human body and nature, they are biodegradable/compostable/environmentally friendly products. Applicable but not limited to supermarkets, aviation, food and beverage, household use, can be used for food containers, food packaging, industrial packaging.

二、 主要原料成分

the main ingredients of raw materials

1、 甘蔗渣浆

Sugar cane pulp (bagasse)

2、 助剂（符合食品接触安全要求）：防油剂含量 0.28%以下，防水剂含量 0.698%以下 Additives (in line with food contact safety requirements), the content of oil-proof agent is less than 0.28%, the content of oil-proof agent is less than 0.698%.

三、 外观描述

Appearance description

1、 外观：白色或浅褐色

Appearance: white (bleached) or light brown (unbleached)

2、 产品白度：白浆产品白度 $\geq 72\%$ ；原色浆产品白度 33-47%之间

Product whiteness: Whiteness of bleached product is not less than 72%; whiteness of unbleached product is between 33-47%.

四、 使用方法:

Method of application

本产品为一次性环保产品，打开即可使用；

Our products are disposable and environment-friendly, can be opened to use.

五、 适用范围

Scope of application

可盛装固体、液体；

Products can be loaded with solids and liquids.

六、 使用条件

Conditions of Use

- 1、 冰箱：可放置于冰箱冷藏室 12 小时，但产品会发软；不适用于存放在冰箱冷冻室
For the refrigerator: Products can be placed in crisper compartment of the refrigerator for 12 hours with loss of rigidity; not suitable for storage in the freezing chamber.
- 2、 微波炉：可放置微波炉（功率 700W 以内）使用 4 分钟以内，高于 4 分钟影响使用性能
Microwave oven: Products can be placed in microwave oven (< 700W) within 4 minutes, optimal performance if microwaved < 4 minutes.
- 3、 烤箱：可放置电烤箱使用 5 分钟内产品不外漏
Oven: No leakage when products are placed in an electric oven within 5 minutes.
- 4、 室内常温实验，盛装水（100℃）及食用油（100℃）30 分钟内不外漏；盛装啤酒、饮料、牛奶、葡萄酒、酱油、醋 30 分钟内无渗漏。
Indoor room temperature experiment: No leakage when products are loaded water (100 degrees centigrade) and edible oil (100 degrees Celsius) within 30 minutes; no leakage when products are loaded beer, drinks, milk, wine, soy sauce, vinegar within 30 minutes.

七、 存放条件：密封保存、常温、干燥，避免阳光暴晒及雨淋，远离污染源、热源，防潮、防鼠、防虫。

Storage conditions: Store sealed at a room temperature, keep dry and moisture-proof, avoid direct sunlight and humidity, keep away from sources of pollution/ heat, rodent control, pest control.

八、 保质期：密封包装 24 个月

Shelf life: sealed packaging for 24 months

九、注意事项

Matters needing attention

- 1、 本产品为纸质产品，不能浸泡于水中，不能受挤压，在低温潮湿状态下使用会偏软；
Our products are pulp products and should not be soaked in water and squeezed.
The products soften if used in the low temperature and humid environment.
- 2、 本产品为一次性产品，不建议重复使用；
Pulp products are compostable products for single use, reuse is not recommended.
- 3、 不建议放置冰箱、微波炉、烤箱重复使用；
Reuse in refrigerators/microwave ovens/ ovens is not recommended.
- 4、 不适用于盛装酒精度 18° 以上的酒类产品；
Do not use for drinks with alcohol content above 18 °.